
Minnesanteckningar från styrelsemöte i Villaägarföreningen Dungen den 8 september 2008 

 
Närvarande: Klaus Akrén, Katarina Holmgren, Göran Lidgren, Eric Lindkvist, Patric Wallertz 
Anmält förhinder: Rainer Thivan 

1. Gräsklippningen 
Efter reparation av gräsklipparen i slutet av juni har gräsklippningen fungerat bra. Noterbart är att det 
inte räcker med att mejla ut schemat utan en papperskopia ökar "klippintresset". 

2. Klottersaneringen 
Saneringen på städdagen lyckades endast delvis ta bort klottret. Klaus åtog sig att kolla prisuppgift 
med en sanerare som anlitats där han tidigare bott. 

3. Bestämdes att hålla höststämman den 28 oktober och att föreslå 8 november som städdag. Göran 
åtog sig att ta fram förslag till kallelse till höststämman. Göran bokar Magasinet och Eric ordnar med 
container. 

4. Eric rapporterade om ekonomin. Vi har drygt 50kkr i kassan. Eric åtog sig att kolla om och hur vi 
kan få bättre ränta på pengarna. 
  
5. Inkommen skrivelse från Robert Tham och Thomas Lindgren diskuterades. Skrivelsen rör 
föreningsformen och den s.k. femårsplanen. Bestämdes att be förslagställarna återkomma med ett 
konkret förslag vad gäller föreningsform och däri tydliggöra pros and cons. Om möjligt vore det 
önskvärt att de även inkluderar konkreta exempel på avgiftsnivåer och hur det fungerat för Segeltorps 
gård. Vad gäller 5-årsplanen kunde styrelsen inte se någon fördel med en sådan plan jämfört med 
nuvarande hantering av t.ex. ekarna. 
  
6. Övriga frågor 
Diskuterades att åtminstone någon i styrelsen borde vara medlem i Villaägarnas riksförbund så att vi 
kan använda deras olika typer av medlemsservice t.ex. juridisk rådgivning. 
  
Arne Lindqvist och Sölve Peterson har gjort ett mycket bra jobb i det gamla oljetanksutrymmet och 
fixat och donat med bl.a. belysning och golv. Insatsen bör uppmärksammas på höststämman. 
  
Vid protokollet, Göran 
 


